
 

 

 

Pagina 1 van 1 

MEDEDELINGEN  
Portefeuillehouder: Marlous Verbeek 

 

 

 

Betreft : Informatiebulletin Talent Primair 

Aan : Leden van de commissie Sociaal Domein 

T.b.v. : Commissie van dinsdag 25 februari 2020 

Van : Marlous Verbeek 

Datum : 3 februari 2020 

 

 

Informatiebulletin Talent Primair  

De regiogemeenten in de Gooi en Vechtstreek hebben het bestuur van de openbare scholen in 

handen gegeven van de Stichting Basisonderwijs Gooi en Vechtstreek (Talent Primair). In Huizen 

vallen de Kamperfoelieschool, de Dr. Maria Montessorischool, de 2e Montessorischool en De Gouden 

Kraal onder dit bestuur. De portefeuillehouders onderwijs van de gemeenten waar de Talent Primair 

scholen gevestigd zijn, komen twee maal per jaar bij elkaar. Gemeenten worden bovendien vanuit 

hun toezichthoudende rol geïnformeerd over de ontwikkelingen bij Talent Primair in de vorm van een 

informatiebulletin. Een samenvatting van de begroting, de prestatieafspraken en de bouwactiviteiten 

maken hier onderdeel van uit (bijlage). Het Informatiebulletin is besproken in de bijeenkomst van de 

Regiegroep Talent Primair op 30 januari jl.  

 

Bijlage: Informatiebulletin Talent Primair januari 2020 

 



 

 

 

 

 

 

 

Informatiebulletin   

Voor Colleges van B&W en Gemeenteraden van gemeenten  

waarvoor Talent Primair openbaar onderwijs realiseert. 

Nr. 7: Januari 2020 

 



 

Inleiding 

Het openbaar onderwijs is door de gemeenten in de Gooi en Vechtstreek op afstand 

geplaatst. Het bestuur over de openbare scholen is in handen gegeven van de Stichting 

Basisonderwijs Gooi en Vechtstreek (Talent Primair). 

Tot voor kort was er sprake van een Gemeenschappelijk Orgaan van de betrokken 

gemeenten. Dit orgaan bestond uit de wethouders en ambtenaren met onderwijs in hun 

portefeuille. Dat orgaan was door wetswijzigingen niet meer mogelijk. De gemeenten 

wilden echter wel graag vanuit hun toezichthoudende rol op Talent Primair met het 

bestuur van Talent Primair bijeen blijven komen. Sinds 2018 is om die reden de 

regiegroep ingesteld met dezelfde deelnemers die in een frequentie van tweemaal per 

jaar bijeen komt. De regiegroep behoudt ook het recht om te participeren bij de 

benoeming van leden van het CvB en de Raad van Toezicht van Talent Primair. Een en 

ander is vastgelegd in onze nieuwe statuten die de instemming hebben gekregen van 

alle betrokken gemeenteraden. De regiegroep heeft daarbij een eigen reglement 

opgesteld voor de uitvoering van haar taken.  

Daarbij is tevens afgesproken de informatie, waarop de betrokken gemeenteraden in 

ieder geval wettelijk recht hebben, in een tweemaal per jaar uit te geven 

informatiebulletin te delen. Dit betreft dan met name de begroting en de jaarrekening. 

Talent Primair informeert ook graag over andere zaken die het openbaar onderwijs 

raken. 

Met deze uitgave geven we opnieuw invulling aan deze afspraak. 

In dit nummer presenteren we de financiële voortgang tot het einde van het derde 

kwartaal en de begroting 2020 inclusief de meerjarenbegroting van 2020-2024. Verder 

belichten we kort de huisvesting en bouwzaken. 

Tevens in dit bulletin de personele wisselingen in onze Raad van Toezicht. 

Ons volgende informatiebulletin zal in juli van 2020 verschijnen. Daarin onder meer 

Bestuursverslag en de jaarrekening. 

Voor vragen en opmerking zijn we altijd in: info@talentprimair.nl 

College van bestuur van Talent Primair, 
 
Roel Hoogendoorn, voorzitter 
Fije Hooglandt, lid 
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Financieel 
De cijfers tot en met het derde kwartaal geven al een redelijk goede prognose hoe de 
afsluiting van het boekjaar 2019 zal zijn. Het resultaat op totaalniveau is echter niet 
veelzeggend. Vanwege een herberekening van de gewogen gemiddelde leeftijd, de 
groeifinanciering en extra inkomsten voor zij-instromers krijgen we 300.000 meer 
bekostiging. De vooruitblik naar het totale eindresultaat wordt dus vertekend weergegeven. 
We kunnen wel stellen, dat er door de directeuren wordt gehandeld naar de begroting zoals 
deze is opgesteld voor 2019. Daar is gedurende het jaar aan toegevoegd dat sommige 
scholen toestemming hebben gekregen om hun reserves versneld in te gaan zetten. Dit 
heeft veelal geleid tot een formatieve overschrijding. 
De kosten voor werving en selectie zijn ook verder opgelopen. De arbeidsmarktkrapte neemt 
steeds nijpendere vormen aan. Het komt zelfs voor dat er meerdere procedures doorlopen 
moeten worden voor er een geschikte kandidaat gevonden wordt. De opbrengsten van de 
inzet op arbeidsmarktcommunicatie zijn moeilijk te meten, maar de feedback die we er op 
krijgen is zeer positief. 
In oktober 2019 zijn er met alle scholen begrotingsgesprekken gevoerd. Tijdens die 
gesprekken worden de technische begrotingen beleidsrijker gevuld. De directeuren 
verwerken hun investeringen en formatie vanuit de visie van de school, het schoolplan en 
het jaarplan dat ze opgesteld hebben. 
Scholen met een negatieve begroting zijn vervolgens nogmaals op gesprek geweest om in 
gezamenlijkheid te onderzoeken waar er nog bijgesteld kon worden. Sommige scholen 
hebben toestemming gekregen om een negatieve begroting aan te houden. Hier stond wel 
altijd dekking vanuit de schoolreserves tegenover.  
Na Q2 hebben we gesprekken gevoerd met de scholen waarvan we zagen dat er een 
overschrijding plaats vond 
 
Q3 laat een overschrijding van de begroting zien. Met scholen zijn afspraken gemaakt om 
vanuit de reserves bovenformatief personeel aan te nemen. Hier zit een risico aan vast 
wanneer er verplichtingen aan personeel ontstaan. Echter dit is momenteel vanwege het 
tekort aan goed personeel het risico verwaarloosbaar. 
 
De invoering van de nieuwe financiële systemen per 1-1-2019 verloopt minder goed dan 
verwacht. De systemen zijn nog niet compleet ingeregeld. Er is extra inhuur voor nodig om 
de implementatie verder te vervolmaken. Er heerst onvrede bij directeuren over de 
systemen. De implementatie is niet vlekkeloos verlopen en er worden nog steeds 
verbeteringen doorgevoerd. Dit beschouwen wij echter toch als een risico omdat vanuit de 
visie van Talent Primair werkplezier een belangrijke pijler is voor ons werk. Als de 
randvoorwaarden dan niet optimaal zijn, dan ondermijnt dat het moraal. De maatregelen die 
we hier op genomen hebben zijn: 

- Inhuur externe deskundige voor helpdesk-functie 
- Ontwikkeling van een handboek voor gebruikers laten ontwikkelen door leverancier 
- Training en voorlichting voor gebruikers 

We voeren gesprekken met de leveranciers en met partijen die TP kunnen ondersteunen en 
minder kwetsbaar maken op de financiële posities. Half december hebben we het contract 
met de leveranciers pro forma opgezegd. De strategie daarachter is dat we op die manier na 
2020 vrij zijn om te kunnen kiezen of we met deze partijen verder willen of niet. 
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Huisvesting 
IHP: 
We zijn begin november gestart met het opstellen van een integraal huisvestingsplan (IHP) 
voor Talent Primair. Hierdoor kunnen we strategisch beter handelen binnen de verschillende 
gemeenten.  
 
Nieuwbouw / vernieuwbouw: 
IKC Loosdrecht:  
Er is een procesbegeleider aangesteld door de betrokken partijen, Talent Primair als 
onderwijs en Eigen & Wijzer voor de opvang. Deze procesbegeleider gaat de teams 
ondersteunen en begeleiden in het ontwikkelen van de visie en de uitwerking daarvan voor 
een IKC met één onderwijsconcept. De teams hebben aangegeven dat ze heel blij zijn met 
de duidelijke kaders. De ouders zijn ook enthousiast maar willen wel goed meegenomen 
worden in de communicatie. De stuurgroep heeft besloten om het ontwerpproces voor drie 
maanden stil te leggen om de visie op het IKC op te stellen en van daaruit te gaan 
ontwerpen. 
 
IKC Nederhorst den Berg en Kortenhoef: 
Proceon heeft aangegeven dat zij niet willen participeren in een IKC. Talent Primair zal, na 
het opstellen van het IHP, een huisvestingsaanvraag indienen voor een vervangende 
nieuwbouw voor de mr. Kremer. Het pand is in 2026 afgeschreven en dan ook 60 jaar oud. 
Proceon heeft  aangegeven, dat ze in Kortenhoef wel mogelijkheden zien om wellicht wel 
een samenwerking aan te gaan. TP heeft samenwerken hoog in het vaandel staan en wij 
hebben derhalve ook aangeven dat we hiervoor openstaan. De gemeente gaat in gesprek 
met de betrokkenen en zal bezien of en hoe er een haalbaarheidsonderzoek voor een IKC in 
Kortenhoef uitgevoerd gaat worden.  
 
IKC Muiden: 
Voor het IKC Muiden (samen met ASKO en SKBNM) vorderen we gestaag. De 
samenwerking met de andere betrokken partijen moet nu geconcretiseerd worden. Er is 
gekozen voor een ingewikkelde constructie waar voordelen en nadelen aan zitten. Nu is het 
ook zaak om te onderzoeken of het mogelijk is om de risico’s en nadelen verder glad te 
strijken, zodat alleen de voordelen overblijven. 
 
Dr. Maria Montessorischool:  
De vernieuwbouw verloopt zeer voorspoedig. Er is een kleine tegenvaller vanwege een 
constatering van asbest onder de vloeren van de oude klaslokalen. De sanering heeft geleid 
tot een financiële tegenvaller van 26.000. De extra werkzaamheden hebben ook geleid tot 
een vertraging van vier weken voor de oplevering, waardoor de meivakantie niet benut kan 
worden voor terugverhuizen. Het is aannemelijk dat de verhuizing nu plaatsvindt in de week 
voor de zomervakantie van 2020. 
 
De HB-afdeling van de OBB in Blaricum:  
Het proces voor duurzame huisvesting voor de HB-afdeling is nog altijd een intensief en 
complex geheel. Het gebouw van Visio is voor het HB onderwijs geen duurzame optie 
meer.Het gehele Visio/Novum terrein zit in een herontwikkelingsproces. Pas als duidelijk is 
welke ontwikkelingen er komen, wordt ook duidelijk of het schoolgebouw wel of niet een 
onderwijsfunctie houdt. Er wordt nu onderzocht of een tijdelijk verblijf een optie is. De locatie 
Breeduit in Bussum lijkt afgevallen, omdat de herontwikkeling van het Visio-terrein een lang 
en onzeker proces is. Daardoor is de verwachting dat de locatie Breeduit uiteindelijk toch 
nodig is voor de Elan doelgroep die nu in het Visioschoolgebouw zit.   
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De gemeente Huizen heeft de locatie Holleblok aangeboden. Dit voldoet aan de 
wens, dat het een permanente locatie is. Echter, het is voor veel ouders lastig te 
bereiken. Er wordt nu een ouderpeiling gehouden om de mening van ouders te peilen of we 
voor permanent of tijdelijke huisvesting moeten gaan en op welke locatie 
 
Koersplan 
De video die directeuren kunnen inzetten om het Koersplan te verbinden met de 
schooljaarplannen is gereed en gedeeld. Deze wordt goed ontvangen en zal ook ingezet 
worden bij de arbeidsmarktcommunicatie 
 
Personele bezetting en arbeidsmarktkrapte 
De schaarste op de arbeidsmarkt is in een bovenstaand stuk al benoemd. Op twee scholen 
is het nu echt vijf voor twaalf. Deze scholen krijgen de klassen niet goed meer bemand. De 
invallers zijn er gewoonweg niet of zijn van onvoldoende niveau. Hierdoor dreigen deze 
scholen door de ondergrens van kwaliteit te zakken. Dit is een groot risico. De noodzaak om 
hier goede mensen voor te vinden is breed uitgezet, zowel intern als extern. De solidariteit is 
groot onder alle scholen, de oplossing is echter niet eenvoudig. We hebben op een van onze 
scholen (geheel tegen onze principes) een uitzendkracht lopen. De uitzendbureaus kunnen 
ook niet voorzien in kwalitatief goede leerkrachten op onze scholen met risico.  
De bezetting op directieniveau staat ook hevig onder druk. We hebben drie plekken waar 
interim-directeuren nodig zijn. Waarvan er slechts een van buiten komt, de rest zijn eigen 
directeuren die er een uitdaging bij zochten. Er wordt regionaal samengewerkt met overige 
besturen om te komen tot een aanpak voor het personeelstekort. De vraag naar een 
regionale aanpak van de gemeenten om een aantrekkelijke arbeidsmarkt te zijn en of te 
blijven wordt steeds groter. Met name nu de grote steden gefaciliteerd worden om te komen 
tot een noodplan wordt de druk op de omliggende gebieden steeds groter. Dit vraagt ook om 
een standpunt van de gezamenlijke gemeenten. 
 
Bussumse Montessorischool 
De Bussumse Montessorischool heeft toenadering gezocht met als doel een bestuurlijke 
fusie. Met de Bussumse Montessorischool zijn de gesprekken inmiddels in een stadium dat 
er door beide partijen vanuit gegaan wordt dat de fusie in augustus 2020 gerealiseerd moet 
kunnen zijn.  
 
Kwaliteitsgesprekken 
Met alle scholen zijn kwaliteitsgesprekken gevoerd. Er is een enorme rijkdom op onze 
scholen aanwezig wat een trots gevoel geeft. De scholen zijn lerend in het formuleren van 
hun eigen ambities. Hierin kunnen we nog een verbeteringsslag maken met de teams. Uit de 
feedback van de directeuren en intern begeleiders horen we terug dat men dit een heel 
prettige manier van onderzoeken naar en reflecteren op de kwaliteit van de scholen vindt. 
 
Nieuwe leden van de RvT 
In januari treedt de voorzitter van de RvT (dhr. Michiel Angenent) af en hij zal worden 
opgevolgd door mevr. Truus Vaes. Tevens zijn er ter vervanging van de afgetreden leden in 
2019 twee nieuwe leden geworven. Dit zijn dhr. Johan Spronk en mevr. Mandy Dijkman.  
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